
Store Havelse Nordstrands Grundejerforening 
 
Referat af ordinær generalforsamling, afholdt søndag 28. maj 2000, kl.11, Rylevej 4. 

Tilstede:    Fra bestyrelsen: Kenneth Osholm, Svend Lohmann, Svend Th. Andersen, Jørgen 
Clemmensen, Bent Andersen. Bestyrelsesuppleanter Finn Daugaard & Peter Møller. 
Revisor Inge Wallin & suppleant Ruth Høvelt. Derudover 4 stemmeberettigede 
medlemmer. 

1. Valg af dirigent. 
Finn Daugaard valgtes til dirigent. Dirigenten konstaterede at generalforsamlingen var lovligt 
indkaldt. 

2. Beretning 
Formand Kenneth Osholm forelagde beretning. Strandsgård Grundejerforening har foreslået 
samarbejde om reparation afveje. Vejene trænger til nyt slidlag, og formanden vil tage kontakt om 
fælles indhentning af tilbud, med mulighed for betaling overen årrække. Bevoksningen langs 
Rylevej og stie til strandparcellen er beskåret. Fmd har foanlediget slåning af højt græs på grund 
ved Hejrevej. En beboer på Rylevej som ikke er medlem har ønsket at bidrage til vejfond. Dette vil 
blive afslået med tilbud om at blive medlem. Fmd. vil kontakte Fr.værk kommune om 
istandsættelse af nedre del af Strandvejen, som er fælles med Smedegaards Grundejerforening 
og Fr.værk kommune. Der har været klager over græsslåning uden for tiderne i 
ordensreglementet, hvorfor dette indskærpes. (Har været udsendt til alle medlemmer). Nyt 
ophængsskab er anskaffet og opsættes nu. Haveaffald afhentes uge 25 og 43. Bevoksning langs 
Rylevej og sti til strandparcellen vil blive klippet regelmæssigt, tilbud indhentes fra Erland. 
Bestyrelsen vil ikke afholde Sankt Hansbål i år. Septiktanke er tømt i marts, men adskillige tanke 
var utilgængelige. Der vil blive foretaget en ny tømning i juli-august. Septiktanke tømmes hvert 
andet år. 
Beretningen blev godkendt. 

3. Regnskab og kontingentfastsættelse for det kommende år. 
Kassereren Svend Th. Andersen forelagde regnskabet, som har været udsendt til medlemmerne. 
Der er betalt afhentning af haveaffald for 1998 og 1. rate i 1999. Årets underskud på 4000,- kr. 
skyldes udgift til beskæring af førnævnte arealer. Egenkapitalen var pr. 31. december 1999 ca. 
82.000,- kr. excl. vejfond. Fra vejfondet har der været udgifter til drænledning langs Strandvejen 
og mindre vejreparationer. Vejfondet var derfor pr. 31. december 1999 ca. 40.000,- kr. Det vil i 
2000 blive øget med ca. 65.000,- kr. Bestyrelsen foreslår kontingent uændret 200,- kr. og 
vejbidrag uændret 800,- kr. i 2001. Et medlem foreslog nedsættelse af kontingentet. Fmd. svarede 
at en reserve er nødvendig til uforudsete udgifter. Bestyrelsens forslag vedtoges. 

4. Indkomne forslag. 
Ingen. 

5. Valg af bestyrelse og suppleanter. 
Svend Th. Andersen genvalgtes til kasserer. Jørgen Clemmensen genvalgtes til 
bestyrelsesmedlem. Finn Daugaard genvalgtes til bestyrelsessuppleant. 

6. Valg af revisorer og revisorsuppleant. 
C.W. Barnholdt har ønsket at fratræde som revisor. Grundejerforeningen takker Barnholdt for 15 
års trofast virke som revisor. Inge Wallin genvalgtes og Ruth Høvelt valgtes til ny revisor. Anders 
Bay valgtes til revisorsuppleant. 

7. Eventuelt. 
Et medlem foreslog 30 km hastighedsbegrænsning på Strandvejen. Fmd. svarede at der generelt 
er 50 km begrænsning og at såvel Frv. kommune og Færdselspolitiet ikke vil godkende særlige 
begrænsninger. Frv. kommune afslår oprettelse af chikaner. Et medlem klagede over dybe huller 
langs den øvre del af Strandvejen. Fmd. foreslog at der afholdes et vejsyn. Flere medlemmer 
klagede over en parkeret varevogn på Svanevej, som spærrer for kørslen. Fmd vil skrive til Frv. 
kommune. Et medlem forespurgte om der kan afholdes Skt. Hansbål på strandparcellen. Bo 
Larsen, Regnspovevej, kan på eget initiativ organisere et bål. 

Generalforsamlingen afsluttedes kl. 12.00. Ved efterfølgende bestyrelsesmøde genvalgtes Svend 
Lohmann til næstformand. 
 
Svend Th. Andersen, referant 


